
 
 
 
 

Uit ingewonnen informatie heb ik begrepen dat wethouder Lugthart met betrekking 
tot het kwijtscheldingsbeleid afgelopen donderdag namens Rijswijk ingesproken 
heeft tijdens een verenigde vergadering van het Hoogheemraadschap Delfland. 
Samen met andere betrokken gemeenten en belangen groeperingen is op een 
krachtige wijze stelling genomen tegen het afschaffen van het kwijtscheldingsbeleid 
van dit waterschap.  
Naast het afschaffen van het kwijtscheldingsbeleid was er ook veel irritatie over de 
voorgenomen renovatie van het gemeenlandshuis van Delfland voor een bedrag van 
ruim 18 miljoen euro. 
 
Tijdens het inspreken kondigde namens de gemeente den Haag de betrokken 
wethouder aan, dat Den Haag onderzoekt en overweegt uit de RBG kwijtschelding te 
treden.  
 
Mijn vragen zijn: 

 Heeft een gemeente de vrijheid uit de RBG kwijtschelding te treden? 

 

 Kunt u aangeven wat de consequenties zijn indien er een of meer gemeentes zijn 

die dit overwegen? 

 

 Overweegt de gemeente Rijswijk om deze reden ook een dergelijke stap?  


